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Zápis 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zápis z 2. jednání komise pro udržitelný rozvoj, participaci a MA 21, které se konalo obřadní místnosti 

Slezskoostravské radnice dne 26.01.2023 

 

 

Místo konání: obřadní místnost Slezskoostravské radnice 

Předsedající: René Müller 

Zahájení: 15:00 

Ukončení: 15:45 

Termín příštího zasedání: 21.03.2023 v 15:00 hodin 

  

Při zahájení bylo přítomno 9 členů komise. 

 

Přítomní členové komise PISM: René Müller     

 Matěj Týn 

 Miroslava Turčíková 

 Mgr. Kateřina Krenželoková 

 Andrea Matušková 

 Bc. Radomír Mandok 

 Viktor Jelonek 

 Ing. Kristýna Vaňková 

  Mgr. Alžběta Pavlisková  

  

  

  

  

  

 

Omluvení členové komise:  Pozdější příchod – MatějTýn, Andrea Matušková 

  

Neomluvení členové komise:  

 

Účast členů v průběhu jednání:  

 

Ostatní přítomní: Iva Šuláková 

 Bc. Denis Velčovský, MBA 

  

 

 

 

Členové komise, starosta a místostarostové neobdrželi v předstihu žádné materiály. 
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Zápis 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Průběh jednání: 
 

Zahájení 
 

− Zahájení komise a schválení programu jednání 

 

7 (pro) - 0 (proti) – 0 (zdržel/a se) 

Body jednání  

Bod 1. 
 

„Seznámení členů komise s náplní činnosti komise“ 

Předseda komise pro udržitelný rozvoj, participaci a MA 21 pan René Müller seznámil členy komise 

s náplní činnosti komise a uvedl, že tato náplň je uvedena také na webových stránkách městského 

obvodu Slezská Ostrava. 
 

Pan Matěj Týn se přihlásil s dotazem, v čem spočívá spolupráce komise pro udržitelný rozvoj, 

participaci a MA21 s ostatními komisemi RMOb. 

 

Pan Bc. Denis Velčovský, MBA odpověděl, že spoluprací se rozumí součinnost ve věci poskytnutí 

odborného stanoviska u zpracování auditů udržitelného rozvoje v jednotlivých odvětvích.  

 

Pan Viktor Jelonek se dotázal, zda budou pokračovat projekty se studenty, které v minulosti spočívaly 

v přihlášení do soutěže „Evropský týden udržitelného rozvoje“. 

  

Pan Bc. Denis Velčovský, MBA odpověděl že se městský obvod Slezská Ostrava rozhodně plánuje 

zapojit, momentálně čeká na vyhlášení soutěže pro rok 2023. 

 

Pan René Müller vznesl dotaz, zda je možné obdržet seznam aktivit, které se již realizovaly v rámci 

MA21 a zda se budou podobné akce typu setkání s občany, úklid obvodu apod. konat také letos. 

 

Pan Bc. Denis Velčovský, MBA odpověděl, že se podobné aktivity se plánují a přehled již 

realizovaných aktivit na území městského obvodu Slezská Ostrava lze shlédnout v databázi MA21. 

Zároveň dodal, že vlastní podněty ze strany členů komise jsou vítány. 

 
 

− Komise pro udržitelný rozvoj, participaci a MA 21 bere na vědomí náplň činnosti komise 

 

                                                        8 (pro) - 0 (proti) – 0 (zdržel/a se) 
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Zápis 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Body jednání  

Bod 2. 
 

„Potřebné ukazatele pro kategorii D a C a jejich naplnění v roce 2023“ 

Pan vedoucí odboru kanceláře starosty Bc. Denis Velčovský, MBA odprezentoval členům komise 

„Cíle pro rok 2023“, kterými jsou splnit kritéria pro kategorii D, připravit kritéria pro kategorii C  

a zpracovat audity udržitelného rozvoje. 

Dále seznámil členy komise s časovým harmonogramem jednotlivých etap: 

15.02.2023  otevření databáze pro vkládání dat 

30.11.2023  ukončení předkládání důkazů k plnění Kritérií MA21 v kategorii D 

31.1.2024  přihláška do kategorie C 

31.3.2024 odevzdání auditů UR 

 

 

Pan Bc. Radomír Mandok se zeptal, které audity nebyly v loňském roce uznány. 

 

Pan Bc. Denis Velčovský, MBA uvedl, že se jednalo o kritéria z kategorie „D“ vzdělávání 

koordinátora a projednání roční pravidelné zprávy a akčního plánu zlepšování MA21.  

- U vzdělávání koordinátora nebyly některé aktivity uznány. 

- Zpráva sice byla odevzdána v termínu, ale po jejím zhodnocení byla vrácena zpět k úpravě, 

bohužel upravená zpráva již nemohla být vložena do systému z důvodu jejího uzavření 

(pravidelná archivace). 

 

− Komise pro udržitelný rozvoj, participaci a MA 21 vzala na vědomí prezentaci „Potřebné 

ukazatele pro kategorii D a C a jejich naplnění v roce 2023“  

 

 

                                                       9 (pro) - 0 (proti) – 0 (zdržel/a se) 

 

Různé 
 

Do diskuse se dále nikdo nehlásil.  

Pan předseda komise René Müller poděkoval přítomným členům za účast a schůzi komise ukončil. 

 

 

 

 

 

René Müller     Iva Šuláková  

předseda komise  tajemník komise 

V Ostravě: 27.01.2023  V Ostravě: 27.01.2023 


